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Fråga till gymnasienämndens ordförande, Felicia 

Lundmark 

 

Som alla vet har datainspektionen yttrat sig angående projektet om ansiktsigenkänning. Ett experiment som redan i 

förväg osade lagförbrytning. Biometriskdata tillhör personuppgifter som är särskild skyddsvärda. Förutom 

anmärkning på avsaknad av konsekvensanalys är nämnden även ålagd en sanktionsavgift på 200 000kr.  Så förutom 

att experimentet med eleverna har kostat en hel del pengar så fortsätter detta att kosta pengar i form av överklagan 

och dylikt. 

 

Med ovanstående förklaring ställer jag följande 

fråga: 

 

Hur kan du säkerställa att gymnasienämnden inte hamnar i samma situation när vi tänker driva liknande projekt i 

framtiden? 

 

  


